
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 11. března 2025  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, prof. Kubička, dr. Paulu, prof. Bartáček, 

doc. Pohořelý, dr. McGachy, dr. Kouba, Ing. Šritrová 

Omluveni:    doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, prof. Kočí 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

− 6. 3. proběhla zpráva pana rektora o „Stavu Unie“. 

− K 30. 3. končí funkční období Rady pro vnitřní hodnocení VŠCHT. Zástupci za FTOP budou 

dr. Bindzar a doc. Šimáček. 

− Je nový provozní řád laboratoří. Byl rozeslán informační email. 

− Změny kanceláře rektora. Pozice kancléřky – Mgr. Pavla Ptáková. Pozice ombudsmanky – dr. 

Muzikářová. 

− Probíhají jednání ohledně spolupráce na obranném výzkumu. 

− Byli vybráni členové Průmyslové rady VŠCHT. 

− Připravuje s výnos k řetězení smluv, probíhá jednání s odbory.  

− 27. 3. proběhne Vědecká rada VŠCHT. 

− Nominace na cenu Neuron. 

 

Pror. Jahoda  

− Je třeba zaktualizovat data v SIS. Nutno pro akreditační systémy. 

− Vzdělávání v oblasti bezpečnosti a možnost zapojení VŠCHT. 

 

Pror. Matějka  

− Welcome office, Jitka Tomanová. V budoucnu bude bližší specifikace pozic na webových 

stránkách. 

 

Pror. Novák 

− TAČR Trend, VŠCHT byla úspěšná. 

 

Pror. Rumlová 

− Proběhlo hlasování v oborových radách o navrhovaných změnách doktorského studia. 

 

Senát – prof. Cibulka 

− Jednání senátu proběhne 25. 3.  

 

Ing. Petrák 

− OP TAK, řešené projekty v Kralupech, při plánování brát v úvahu riziko kontrol na místě. 

− Výzkum recyklace pneumatik. Doc. Hlinčík se spojí s Ing. Petrákem. 

 

Ing. Starý 

− Do budoucna nová pravidla pro přidělení ubytování na kolejích. 

 

Mgr. Janovský 

− Již funguje stránka vzor.vscht.cz a open.vscht.cz, lze se na ně podívat. Jde o novou podobu 

stránek VŠCHT. 

− Připravují se oslavy 100. výročí kampusu Dejvická. Na oslavách se bude podílet i Praha 6. 

 



 

Příští kolegium rektora se bude konat 1. 4. 2025 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

− Nabídka oddělení BOZP,  Ing. Dolníček by navštívil kolegium děkana. 

− Pan děkan děkuje všem za kontrolu kmenových úvazků. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

− Probíhá přijímací řízení do magisterských a bakalářských studijních programů. 

− Zřejmě bude nutno vypsat dodatečné přijímací řízení pro studijní program Udržitelná mobilita. 

− V SIS je zveřejněna anketa studentů. 

− Problémy s přiřazováním studentů v OBD (student spadal pouze pod fakultu). Toto bude pro 

letošní a budoucí absolventy již ošetřeno v SIS, zodpovídá děkanát. 

− Školení odpovědných osob za státnicový modul v SIS proběhne na přelomu března/dubna. 

− Zdrojové CV v SIS musí být aktualizovány do 15. 3. 

− Všichni vyučující bakalářských předmětů by měli tyto aktualizovat, včetně literatury. 

− Škola zavádí nový systém pro ukládání a sdílení videí. Zodpovědná osoba p. Osvald 

z výpočetního centra. Pravděpodobně bude třeba mít odpovědnou osobu za fakultu. 

− Dr. Bindzar zašle informace o letní škole. Nově zajišťuje Ústav učitelství. 

− Od 1. 3. platí novela vysokoškolského zákona. Utajené práce bude možno utajit až na 5 let, 

práce se nově budou archivovat na příslušném ústavu. 

− Bude se také aktualizovat studijní a zkušební řád, připomínky a návrhy zaslat dr. Bindzarovi. 

− Akreditace - 17. 3. proběhne schůzka o náplni „nové“ Matematiky. Vznikne nový předmět 

„Základy statistiky“, do konce března dodat garantkám seznam metod a modelů, které budou 

naši studenti bakalářského studia potřebovat, včetně konkrétních příkladů. „Počítačové 

praktikum“ diskuze zda vyučovat v excel či MATLAB. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

− VIGA – prodiskutovány změny, jako náhradnici byl přidělen projekt na Ú240, Ing. Sirotná. 

− Připravuje se nový fond Restart. Je určen kolegyním a kolegům po kariérní přestávce v celkové 

výši 2 miliony. 

− VŠCHT plánuje vyšší kooperaci s Metacentrem. Ten, kdo potřebuje pro svou práci vyšší 

výpočetní výkon, může požádat o spolupráci Cesnet/Metacentrum. 

− MEP je z fakultní strany odevzdán. 

 

Prof. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

− Hostování na VŠCHT, je k dispozici fond do výše 40 tis.  

− Propagační předměty – návrhy na nové předměty předat na oddělení propagace. 

− Podcasty s absolventy, každá fakulta má dodat tři absolventy, prof. Kubička zašle bližší info 

emailem. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

− Biopark Slovakia má zájem o přednášku na téma bioplynu. Doc. Pohořelý zašle informace 

emailem. 

 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 



Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 (dr. Paulu) 

 

Senát (dr. Kouba) 

− Výměna místopředsedů senátu. 

− Výše odměn za propagaci fakulty. Pokud studenti nevědí, ať kontaktují Ing. Šritrovou. 

 

Ing. Šritrová  

− Bude nově jmenována Fakultní likvidační komise. 

− Přihlášení a zápis státních doktorských zkoušek budou probíhat přes SIS. 

− Připomíná, že pokud bude chtít student vypracovat dizertační práci formou komentovaných 

výstupů, je třeba schválení oborovou radou. 

 

 

Představení záměru nového studijního bakalářského programu Environmentální 

inženýrství 

− Prezentaci přednesl prof. Bartáček. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 1. 4. 2025 ve 13.45 v místnosti B2317, zasedací 

místnost děkanátu 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


